
Bestyrelsesmøde i grundejerforeningen ”Ved Søndersø”, 18. november 2021 

Britt Christensen, Søndergårdsvej 67 + 69B 

Peter Danielsen, Søndergårdsvej 69a 
Rikke Høngaard, Søndergårdsvej 71a 

Bo Jørgensen, Hybenvej 3 

Merete var desværre syg 

 
Dagsorden 

1. Overdragelse v/Michael Bested Larsen, fx lagring og deling af dokument, dokument med 
velkomst til nye grundejere, hvordan ved bestyrelsen, når der er nye grundejere? mv. 

2. Overdragelse af regnskab. Status fra Bo omkring overdragelse af information, filer, 
bankoplysninger. Evt. restancer vi skal have fulgt op på. 

3. Godkendelse af vedtægter og evt nyt fra kommunen. Vi har pt ikke hørt noget. Jeg forsøger at 
få fat i Dorte Zschaug inden vi mødes. 

4. Opdatering af hjemmesiden. Status fra Bo hvor vi er med denne. Upload af referat af vores 
møder. 

5. Indsamling af emails på grundejere 
6. Mail-konti til bestyrelsen. Status fra Britt. 
7. Status på henvendelser fra grundejere. Elmevej 10 (diverse) samt Søndergårdsvej 

(vagtværn) 
8. Evt samt næste møde 

 

 

Ad 1) 

 

Michael fortalte om uploade på hjemmeside, Bo sagde det var der styr på. Vi skal huske 

der kommer 2 betalinger af hjemmesiden, Bo taler med Lars omkring disse 2 betalinger, 

da Lars stod for betalingerne af dem. 

 

Skybruds projekt er uafklaret, bestyrelse afventer kommunen. Beplantingen ved den del 

af skydbruds projektet, der er færdigt på Søndergårdsvej, har kommunen lovet græs i 

bedene, hvor der nu er ukrudt. 

 

Den gamle bestyrelse lavede indsigelse til beplantningen blev ryddet, mellem Langhuets 

nye boliger, og husene på Elmevej. 

 

Den gamle bestyrelse har ikke godkendt det grønne skilt ( der står i starten af stien, ved 

nedgangen til Søndersø) Bestyrelsen har rykket for skilte, samt ordensregler ved 

badebroen. 

 

Ad 2) 

 

Bo har en aftale med Lars fredag 19/11, omkring overdragelse af Revisor opgaven. 

 

Ad 3) 

 

Merete har rykket kommunen for svar, afventer kommunen. 

 

Ad 4) 



 

Bo har opdateret hjemmesiden.  

 

Ad 5) 

 

Bo laver grundejerforeningens hjemmeside samtykkeerklæring, samt emails indsamling, 

Peter og Rikke omdeler dem. 

 

Ad 6) 

 

Britt opdatere mailskonti, formandsmailkontoen har auto reply/vidersend på til 

Sekretariat mailen.Nye kodeord. Rikke kommer på som sikkeredsmail, Britts telefon nr. 

bruges også til  sikkerheds opdateringerne. Britt sletter de tidligere bestyrelses 

sikkerheds mail/telefon nr. 

 

Ad 7) 

 

Ved. Mail fra Søndergårdsvej 75 (vagtværn) Søren er i gang med at undersøge sagen, og 

han vender tilbage til bestyrelsen, Peter og Rikke har prøvet at få en update fra Søren, 

men han har ikke været til at træffe, de prøver igen snart. 

Ved. Elmevej 10, Peter og Rikke går forbi, og tager en snak med ham, Michael (tidl. 

Formand, fortalte at bumpene på Elmevej er det højeste de må være, i følge kommunen. 

 

Ad 8) 

 

Punkter til næste møde Spildevandsprojekt, samt sti + badebro ordensregler. 

Næste møde, 26/1-2022 kl 19.30 hos Bo. 
 


